
Protokół Nr 97/2023 
z dnia 13 listopada 2023 roku

Dnia 13 listopada 2023 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka. 
Posiedzenie komisji trwało od godz. 1130 do godz. 1435

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz:

• Pani Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
• Pan Jacek Jeziorski - Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Dąbrówce.
• Pani Anna Dobczyńska - Inspektor ds. ochrony środowiska.
• Pani Magdalena Kornecka oraz Pan marek Maleszek - Przedstawiciele firmy 

Świat Zdrowia Operator medyczny sp. z. o. o.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz następnie powitał 
wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu komisji.

Ad. 2 Przedstawienie porządku posiedzenia.

Zebrani nie wnieśli uwag do proponowanego porządku obrad.
Porządek posiedzenia członkowie komisji przyjęli jednogłośnie w następującej treści:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku posiedzenia komisji.
3. Wyjazd do Szkoły Podstawowej im Jana Pawła II w Guzowatce.
4. Spotkanie z przedstawicielami firmy Świat Zdrowia Operator Medyczny 

sp. z.o.o. świadczący usługi medyczne w Kuligowie.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał:

1) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim 
rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028;

2) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2024-2028.

6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 3 Wyjazd do Szkoły Podstawowej im Jana Pawła II w Guzowatce.

Na początku posiedzenia komisja wyjechała do Szkoły Podstawowej im Jana Pawła II 
w Guzowatce.

O godz. 1140 wyjazd komisji
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Na terenie kontroli obecna była Pani Anna Broma -  Dyrektor Szkoły Podstawowej im 
Jana Pawła II w Guzowatce.

Wnioski komisji po przeprowadzonej kontroli:
• sprawdzenie rynien,
• montaż podjazdu dla osób ze szczególnymi potrzebami,
• brak odpływu z przydomowej oczyszczalni ścieków,
• termin realizacji hali sportowej w 2024 roku.

Ad. 4 Spotkanie z przedstawicielami firmy Świat Zdrowia Operator Medyczny 
sp. z.o.o. świadczący usługi medyczne w Kuligowie.

Członkowie komisji w imieniu mieszkańców zgłosili problem braku dostępności lekarza 
pierwszego kontaktu w piątek, braku pediatry. Wizyty z lekarzem w formie teleporady 
mieszkańców nie satysfakcjonują.
Członkowie komisji wnioskują, aby w piątek nawet kosztem krótszych godzin przyjęć 
lekarza w tygodniu był dostępny lekarz w przychodni w piątek.
Członkowie komisji wraz z przedstawicielami firmy Świat Zdrowia Operator Medyczny 
pod czas prowadzonych rozmów starali się wypracować jak najlepsze rozwiązanie dla 
mieszkańców będących pacjentami placówki zdrowotnej w Kuligowie.

Po przeprowadzeniu rozmów z przedstawicielami w/w firmy komisja wnioskuje 
o przekazanie i dokończenie rozmów w sprawie usprawnienia opieki zdrowotnej 
w Kuligowie Pani Agnieszce Gryglas.

O godz. 13:35 posiedzenie komisji opuścił Pan Kamil Bielecki.

Ad. 5 Zaopiniowanie projektów uchwał:

1) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim 
rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028;

2) w sprawie przyjęcia wieloletniego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2024-2028.

Głos zabrał Pan Jacek Jeziorski omawiając w/w projekty uchwał.

Przewodniczący posiedzenia komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały:

• w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim rządowym 
programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028.

O godz. 1245 powrót komisji
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Wynik głosowania
5 głosów „za”,

0 głosów „wstrzymuję się”,
0 głosy „przeciw” 

przy obecności 5 radnych

• w sprawie przyjęcia wieloletniego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2024-2028.

Wynik głosowania
5 głosów „za”,

0 głosów „wstrzymuję się”,
0 głosy „przeciw” 

przy obecności 5 radnych

Ad. 6 Sprawy bieżące.

• Pani Anna Dobczyńska poinformowała:
o odmownym wydaniu postanowienia dot. złożonego wnioski przez spółkę 

Inter Europol S.A. z siedzibą ul. Słoneczna 22, 05-270 Marki w sprawie 
wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia 
polegającego na „Rozbudowie budynku magazynowo produkcyjnego 
wraz z przebudową niezbędnych urządzeń budowlanych 
w miejscowości Małopole, gm. Dąbrówka, pow. wołomiński”.

0 wydaniu decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na 
realizację przedsięwzięcia złożonego wniosku przez spółkę Żabka 
Polska Sp. z. o.o. z siedzibą ul. Stanisława Matyi 8, 61-586 Poznań 
w sprawie wydania decyzji środowiskowych uwarunkowanych dla 
przedsięwzięcia pn: „Zbieranie odpadów opakowaniowych w m. 
Małopole” po uwzględnieniu opinii Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Środowiska w Warszawie, Państwowego inspektora Sanitarnego 
w Wołominie oraz opinii Dyrektora Zarządu Zlewni w Dębem.

• Komisja zapoznała się z pismem Przedsiębiorstwa -  Gospodarki Odpadami 
Zielonka sp. z. o. o. dotyczące zmiany umowy w zakresie wartości 
wynagrodzenia brutto z tytułu realizacji usług objętych umową o 20%
w odniesieniu do cen jednostkowych brutto tj.:
1) Kwota 972,00 zł brutto za 1 MG odebranych i zagospodarowanych odpadów 

komunalnych zmieszanych od właścicieli nieruchomości zmienimy na kwotę
1 166,40 zł.;

2) Kwota 500,00 zł brutto za 1MG odebranych i zagospodarowanych 
segregowanych odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
zmienimy na kwotę 600,00 zł.;

3) Kwota 972,00 zł brutto za 1 MG odebranych i zagospodarowanych odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości w ramach akcji wystawka 
zmienimy na kwotę 1 166,00 zł;
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4) Kwota 864,00 zł brutto za 1 MG odebranych i zagospodarowanych odpadów 
komunalnych z PSZOK zmienimy na kwotę 1 036,80 zł.;

5) Kwota 864,00 zł brutto za 1 MG odebranych i zagospodarowanych odpadów 
komunalnych z koszy ulicznych zmienimy na kwotę 1 036,80 zł.;

6) Kwota 864,00 zł brutto za 1 MG odebranych i zagospodarowanych odpadów 
komunalnych z likwidacji nielegalnych wysypisk zmienimy na kwotę 1 
036,80 zł. (odpady inne niż niebezpieczne);

7) Kwota 1 620,00 zł brutto za 1MG odebranych i zagospodarowanych 
odpadów komunalnych z likwidacji nielegalnych wysypisk zmienimy na 
kwotę 1 944,00 zł. (odpady niebezpieczne)

Ad. 7 Zakończenie posiedzenia.

Następnie Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Marcinkiewicz mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzeniu, zakończył posiedzenie Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

Lp. Nazwisko i Imię Podpis
1. Marcinkiewicz Andrzej
2. Rasiński Tomasz
3. Kłębek Krzysztof
4. Kuśkowska Helena U 7 n c r
5. Bielecki Kamil
6. Rosa Andrzej
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